



Stehags Intresse- & Försköningsförening

Mötesprotokoll, styrelsemöte

2022-03-28

Plats: Google Meet

Närvarande: Johan Hatje, Anders Hatje, Sandra Nilsson, Indy Lennartsson, Jacob Skrefe (första 15 min), Cornelia Neuman, Josef Janosi och Elisabeth Janosi.

1 Mötets öppnande

Mötet öppnas.

2 Val av sekreterare

Till mötessekreterare väljs Sandra Nilsson.

3 Val av justeringspersoner

Anders Hatje valdes till justerare av mötets protokoll.

4 Presentationsrunda samt praktisk info

Närvarande presenterade sig och nya medlemmar delgavs lite information om föreningens mail och google drive.

5 Förra mötesprotokollet följs upp

Inga ändringar eller kommentarer

6 Arbetsgrupper

Arbetsgrupperna rapporterar:

- Media
Mediagruppen håller på och undersöker möjligheten till mer utrymme på webbservern.
- Naturvård
Emil Åsegård har meddelat att han fortsatt engagerar sig i naturvårdsgruppen. Någon behöver kolla med honom om han kan vara sammankallande.
- Stehagssamlingarna
Jakob rapporterar om pågående arbete. Josef meddelar att han kan vara behjälplig om det behövs hjälp att scanna.
- Stehagsdagen
Till aktiva i arbetsgruppen med Stehagsdagen utses Cornelia, Indy, Johan, Anders och Elisabeth. Josef hjälper gärna till under själva dagen.
- Leader
Indy har tankar på att dra ihop föreningarna för att söka Leader-pengar från EU. I samband med det finns även planer på att skicka ut ett startmaterial till föreningarna, men för att göra det behövs ett visionsdokument. Johan ska kolla om Nina har det.
- Hållbara Stehag
Indy ger en kort bakgrund till vad hållbara Stehag och rapporterar att del saker nu kan återupptas efter pandemin. Ungefär sex personer är aktiva i gruppen just nu.

Arbetsgruppen har två idéer hur man ev kan använda försköningspengarna. Se vidare under paragraf 7.

Josef har förslag på att något borde kunna göras med remsan mellan stationsvägen och järnvägen. Något man ev. borde fråga kommunen om.

- **Trafik**

Anna, Sandra och Cornelia är intresserade av trafikfrågorna. Sandra rapporterar lite vad som gjorts under året som gått. Planen framöver är att försöka belysa frågan tydligare för kommunen. T.ex. genom att göra en film.

7 Kommunikation och försköningsbidrag - vad vill vi göra?

Under denna punkt diskuteras två saker. Dels hur vi får in förslag från andra invånare så att inte enbart styrelsens idéer prioriteras och dels det befintliga förslaget från Indy (och arbetsgruppen Hållbara Stehag).

Att få in fler förslag

Diskussioner fördes som mynnade ut i att vi ska ta in förslag från byns invånare via ett formulär. Det kan marknadsföras via Facebook (men förslagen ska inte lämnas där) dock planeras även att trycka upp lappar och kombinera med ett medlemsutskick för att samtidigt marknadsföra föreningen och få in fler namn till ett uppdaterat medlemsregister (Att satsa på bredare spridning i byn genom att få in fler medlemmar diskuterades på årsmötet).

Anders kollar med Krontryck, Sandra gör utkast till formulär. Utkasten måste skickas runt så att vi är överens om formuleringarna.

Förslagen bör samlas in under april och diskuteras på nästa styrelsemöte i början av maj.

Indys förslag

Förslaget från Hållbara Stehag är att köpa in fröer, starta lokala odlingar (initialt bakom Smedbackstugan) och att anordna odlingskurser. Ev. också att sätta fruktträd och buskar på grönytan vid skateparken.

Styrelsen beslutade att anta Indys förslag om odlingsprojekt i samarbete med Röda korset. Budgeten för detta är angiven till max 20000 men närmre specifikation kommer av Indy senare.

8 Eslövs byalagsråd (EBR)

Bakgrund till EBR och vad det är. Det har varit ett möte ganska nyss. Inte mycket att rapportera då Louise (frånvarande idag) är den som varit på flest möten på sistone. Frågan är hur vi ska se till att mailen kommer i tid så att det inte blir så kort varsel (se övrigt), men det är överlag lite kaotiskt med kort varsel från EBR och därför lite problematiskt.

9 Övrigt

Mailen diskuteras. Det är svårt att ha för många inloggade samtidigt, åandrasidan är det bra om allt viktigt når alla. Däremot kanske inte hela styrelsen behöver alla mail som droppar in. Johan och Jakob får uppdrag att kolla regelbundet och skicka vidare allt viktigt till hela styrelsen.

10 Nästa möte

Johan kallar till nästa möte. Planen är att ha det precis i början av maj men att skicka en doodle relativt snart i hopp om att hitta ett datum då många kan komma.

11 Mötet avslutas

Vid protokollet, Sandra Nilsson

Ort, datum

Justeras, Anders Hatje

Ort, datum